

TANZANIA REPOA / ZANZIBAR MTIM

SUPPORT TO REPOA AND ZANZIBAR MINISTRY OF TRADE, INDUSTRY AND MARKETING
TO INCREASE THE COMPETITIVENESS OF PRIMARY PRODUCERS AND DIVERSIFY THE
EXPORT BASE IN LIGHT OF THE TRADING OPPORTUNITIES WITH THE EU

INCEPTION MEETING

NEWSLETTER 9 MAY 2017

The Inception Meeting to launch the programme implementation was held at the REPOA HQ in Dar es Salaam – Tanzania on the 4th May 2017. The meeting was attended by representatives of the Zanzibar Ministry of Trade, the Director and staff of the REPOA Institute, the EU Delegation in Dar es Salaam, and the Technical Assistance Team (TAT) represented by two Key Experts—Mr. Calvin Manduna and David Parsons.

The kick-off meeting discussed the Terms of Reference and the scope of the Programme implementation including the timeline its implementation and key activities as envisaged is in the programme design.

The field work will focus on two of the country's five export corridors, namely the Zanzibar/Pemba Export Corridor and the Northern Export Corridor. The field research will concentrate on spices, cloves, sea weed and horticultural products (fine vegetables) for the Zanzibar export corridor, and on coffee and horticultural products for the Northern Export Corridor.

The Inception Report is scheduled to be submitted by Friday, 12th May. It will include a revised work plan for the following 8 months.

TANZANIA REPOA / ZANZIBAR MTIM

APPUI AU REPOA ET MINISTÈRE DU COMMERCE, DE L'INDUSTRIE ET DU MARKETING DU ZANZIBAR (ZMTIM) POUR RENFORCER LA COMPÉTITIVITÉ DES PRODUCTEURS PRIMAIRES ET DIVERSIFIER SA BASE D'EXPORTATIONS SUITE AUX OPPORTUNITÉS COMMERCIALES ÉMERGEANT AVEC L'UE

REUNION DE DEMARRAGE

BULLETIN D'INFORMATION 9 MAI 2017

La réunion de démarrage pour lancer l'exécution du programme s'est tenue au siège de REPOA le 4 mai 2017 à Dar es Salaam, en Tanzanie. Ont participé à la réunion, des représentants du ministère du Commerce de Zanzibar, le directeur et du personnel de l'Institut REPOA, la délégation de l'UE à Dar es Salaam et l'équipe d'assistance technique (TAT) représentée par deux experts clés - Calvin Manduna et David Parsons.

La réunion de lancement portait sur la mise en œuvre des Termes de référence et le champ d'exécution du Programme, y compris le calendrier et les activités clés prévus par la conception du programme.

Le travail sur le terrain se focalisera sur deux corridors, notamment le corridor Zanzibar/Pemba et celui du nord, et la recherche se concentrera sur les épices, les clous de girofles, les algues et les produits horticoles (légumes fins) pour le corridor de Zanzibar, et sur le café et les produits horticoles pour le corridor du nord.

La soumission du rapport initial est prévue pour vendredi le 12 mai. Le rapport comprendra un plan de travail révisé pour les 8 prochains mois.